

Subject: to whom it may concern

По месту требования

Information letter

Информационное письмо

Dear Sirs,

Уважаемые Господа,

Please be kindly informed that the Product:

Настоящим сообщаем, что продукция:

- 1) SELR1BDG - External BUS CXN transponder selector for keycards, key fobs and TAG (Manchester protocol) with blue backlighting;
- 2) SELR2BDG - Recess-mounted BUS CXN transponder selector for cards, keyfobs and TAG (Manchester protocol) with blue backlighting,

- 1) SELR1BDG - Накладной проксимити-считыватель подключаемый к шине CXN (арт. 806SL-0300);
- 2) SELR2BDG - Встраиваемый проксимити-считыватель подключаемый к шине CXN (арт. 806SL-0310),

supplied under the Contract No.01-R dated 17.03.2014 between CAME S.p.A. (Italy) and UMC Rus LLC (Russia), is an access control device. The Product is not a cryptographic technique and does not use any cryptographic algorithms both in its work and in data transfers to other devices of the CAME's automatic access control systems.

поставляемая в рамках Контракта №01-R от 17.03.2014 между «CAME S.p.A.» (Италия) и ООО «УМС Рус» (Россия), – является устройством управления и контроля доступа. Данное устройство не является шифровальной техникой и не использует криптографические алгоритмы, как в своей работе, так и при обмене данными с другими устройствами систем автоматического управления доступом торговой марки CAME.

CAME S.p.A.

ANTONIO MILICI
CHIEF R&D OFFICER

31030 Dosson di Casier (TV)
P.I. e C.F.: 03481280265

13.10.2021

CAME S.p.A.

ANTONIO MILICI
CHIEF R&D OFFICER

31030 Dosson di Casier (TV)
P.I. e C.F.: 03481280265

13.10.2021

CAME S.p.A.

Sede Legale e Operativa:

Via Martiri della Libertà, 15
31030 Dosson di Casier (TV) - Italy
T +39 0422 49 40
F +39 0422 49 41

Sede Operativa:

Via Cornia, 1/b-c
33079 Sesto al Reghena (PN) - Italy
T +39 0434 69 81 11
F +39 0434 69 84 34

Cap. Soc. € 1.610.000,00 i.v.

C. F. / P. I. 03481280265 - VAT IT 03481280265
REA TV 275359 - Reg. Imp. TV 03481280265
came@pec.came.com
info@came.com - www.came.com